欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (四十四)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

☞第87题

一、本题词汇汇总(共12词)

supply n 供应

false adj 错误的 假的

candle 蜡烛

lack v.n.缺乏

house n 房子

absent v 缺席

power n 能量 能源

absence n 缺席

empower v 授权

drop v 掉落 放弃

fail v 失败

failure n 失败





二、题目演练

87. She keeps a supply of candles in the house in case of power _____.

A)failure B) lack C) absence D) drop





二、题目演练

87. She keeps a supply of candles in the house in case of power _____

A)failure B) lack C) absence D) drop

答案: failure n失败 缺乏

翻译: 她在房子里保持蜡烛供应, 防止电力不足。





二、题目演练

87. She keeps a supply of candles in the house in case of power _____

A)failure B) lack C) absence D) drop





☞课堂笔记

supply n 供应 记忆方法______

candle 蜡烛 记忆方法_____

house n 房子 记忆方法_____

empower v 授权 记忆方法______



☞课堂笔记

failure n 失败

记忆方法_

adj 错误的 假的记忆方法_ false

lack

v.n. 缺乏 记忆方法

absent v 缺席

记忆方法_

absence n 缺席 记忆方法_

☞第87题

总结回顾 (共12词)

supply	failure
candle	false
house	lack
power	absent
empower	absence
fail	drop





三、具体讲解

语法: 【She主语】【 keeps谓语】【 a supply of candles宾语】【 in the house 状语】【in case of power failure 状语】

词汇: supply n供应

真题: Court, school organizations of amateurs, and the traveling actors were all rivals in <u>supplying</u> a widespread desire for dramatic entertainment.

译文: 宫廷、业余的校园组织和巡回演出的演员们都是为戏剧娱乐提供广泛需求的竞争对手。



词汇: candle 蜡烛

真题: Parts of the ceremony involve ritual hair cutting, tying cotton threads soaked in holy water around the bride's and groom's wrists, and passing a candle around a circle of happily married and respected couples to bless the union.

译文:典礼中有这样的习俗,仪式中剪掉一点头发,把浸泡在圣水中的棉线系在新娘和新郎的手腕,在一圈婚姻幸福美满和德高望重的情侣中传递一根蜡烛来祝福他们幸福团圆。



词汇: house n房子

真题: The building has <u>housed</u> some of the nation's most significant diplomats and politicians and has been the scene of many historic events.

译文:这所建筑内住着一些国家非常重要的外交官和政治家,而且许多历史事件 发生在这里。



☞第88题

一、本题词汇汇总(共11词)

manage v 管理

magnificent adj 壮丽的宏大的

manager n 管理者

opportunity n机会

urge v 强烈要求

Miss v 错过

urgent adj 急迫的紧急的

slide v 滑动

urgency n 紧急情况

staff 员工

splendid adj 极好的壮丽的





二、题目演练

88. The manager urged his staff not to _____ the splendid opportunity.

A)drop B) miss C) escape D) slide





二、题目演练

88. The manager urged his staff not to _____ the splendid opportunity.

A)drop B) miss C) escape D) slide

答案: miss v错过

翻译: 经理强烈要求他的员工不要错过宝贵的机会。





二、题目演练

88. The manager urged his staff not to _____ the splendid opportunity.

A)drop B) miss C) escape D) slide





☞课堂笔记

manage v 管理 记忆方法______

manager n 管理者 记忆方法______



☞课堂笔记

splendid adj 极好的壮丽的 记忆方法______

magnificent adj 壮丽的宏大的 记忆方法______

opportunity n 机会 记忆方法______

Miss v 错过 记忆方法______

slide v 滑动 记忆方法

4550060

☞第88题

总结回顾 (共11词)

manage	splendid
manager	magnificent
urge	opportunity
urgent	Miss
urgency	slide
staff	





三、具体讲解

语法: 【The manager主语】【urged谓语】【his staff宾语】【not to miss the splendid opportunity. 宾补】

词汇: manage v管理【man人+age年级=上了年纪的人从事管理工作】

词汇: management n管理

真题: His career objective is holding a position with management potential in the banking business specializing in international corporate financing.

译文: 他的职业目标是拥有一个专门从事国际企业融资的银行业务、具有管理潜力的职位。



词汇: manager n管理者【manage 管理+er人的后缀=管理者】

真题: The bodies playing major professional sports have changed dramatically over the years, and managers have been more than willing to adjust team uniforms to fit the growing numbers of bigger, longer frames.

译文: 经过了若干年,从事职业运动的人的身体发生了显著的变化,而经纪人更乐于调整团队的制服以适应他们日益变大、变长的骨架。



• • • • •

词汇: urge v强烈要求 n冲动【发音类似饿着才会强烈要求urge】

真题: One of these <u>urges</u> has to do with creating a state of peace in the midst of turbulence, a "still point of the turning world," to borrow a phrase from T. S. Eliot.

译文: 其中一种冲动与在动荡中创造一种和平状态有关,借用T. S. 艾略特的一句话, 这是"这个旋转世界的静止点"。



课后作业



THANKS 下期再会

